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Ķekavas novada Ķekavā. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Inese Jēkabsone. 

Protokolētāja – sekretāre Viktorija Visocka. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace,  Indra Priede, Viktorija Baire.  

Pašvaldības darbinieki -  Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, Sociālā 

dienesta Sociālā darba un sociālās palīdzības nodaļas vadītāja Inese Bērziņa, Bērnu tiesību 

aizsardzības sadarbības grupas vadītāja Astra Antipova. 

 

 

 

 

Darba kārtība  

1. INFORMATĪVS - Par iedzīvotāja sūdzības izskatīšanu;  

2. Par īres līguma pagarināšanu kvalificētam speciālistam, D.E.;  

3. KOMITEJAS ATZINUMS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu, V.L.;  

4. INFORMATĪVS - Ķekavas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības programma 2024. 

– 2027.gadam;  

5. INFORMATĪVS - Ķekavas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības programmas 

rīcības plāns 2024. – 2027.gadam;  

6. PIEBALSOTAIS - Ziņojums  par esošo situāciju nekustamajā īpašuma Mežvidu ielā 17, 

Baldonē.  

 

 

Inese Jēkabsone atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Inese Jēkabsone. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  sēdes vadītāja aicina apstiprināt izsludināto sēdes 

darba kārtību. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Iekļaut sēdes darba kārtībā piebalsojam jautājumu -Ziņojums par esošo situāciju 

nekustamajā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā (26.08.2024.), 

mailto:novads@kekava.lv


 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm “Par” (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Papildina sēdes darba kārtību un Jēkabsone aicina to apstiprināt. 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 27.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par iedzīvotāja sūdzības izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:17) 

Par jautājumu ziņo Inese Bērziņa - Ir saņemts 2024.gada 8.jūlijā iesniegums no iedzīvotāja par 

to, ka visi līdzekļi iztērēti medikamentu iegādei, nepieciešama nauda zobu protezēšanai un 

nepieciešama īpaša pārtika, sakarā ar saslimšanu. Iedzīvotājam vitāli nepieciešami līdzekļi, kuru 

viņam nav, tāpēc viņš  jautā - vai atteikties no ārstēšanās, vai atteikties no zāļu lietošanas. 

Sociālais dienests sagatavoja atbildi ar informāciju kādi ir sociālā dienesta pienākumi, kādi ir 

saistošie noteikumi. Saskaņā ar normatīvajiem aktiem, pašvaldība jau izmaksājusi 1 200 eiro. Līdz 

gada beigām vēl iespējams izmaksāt 80 eiro zobu protezēšanai un 11 eiro ārstniecībai. Bērziņa 

norāda, ka iedzīvotājs vēl saņēmis pabalstu krīzes situācijā, un tas ir viss, ko, saskaņā ar 

normatīvajiem aktiem, pašvaldība var izmaksāt vienam cilvēkam gada laikā. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Inese Jēkabsone, Romeo Gusts, Viktorija Baire, Inese Bērziņa, 

Elīna Rasnace. 

Jautājumu vairāk nav un Jēkabsone atklāj debates. 

Debatē Elīna Rasnace, Indra Priede, Astra Antipova. 

Jēkabsone slēdz debates un  aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

Sociālajam dienestam organizēt atbalsta grupu iesniedzējam kopā ar ģimeni situācijas 

risinājumu, priekšlikmu izskatīšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

Atbalstīt Ķekavas novada sociālā dienesta sagatavoto atbildes vēstuli, 

Atklāti balsojot  



 

 

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

2. Par īres līguma pagarināšanu kvalificētam speciālistam, D.E. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:22:05) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova - Ir saņemts iesniegums no kvalificēta speciālista par īres 

līguma pagarināšanu. Gorelova informē, ka 2022.gadā šim speciālistam piešķīra dzīvojamo 

platību. Šobrīd persona turpina darba attiecības ar Ķekavas makslas skolu, īres maksas un 

komunālo maksājumu parāda nav, tāpēc ir sagatavots lēmuma projekts par īres līguma 

pagarināšanu līdz 2027.gada 31.augustam. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Inese Jēkabsone, Liesma Gorelova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par īres līguma pagarināšanu kvalificētam speciālistam, D.E.”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1 

 

 

 

 

3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, V.L. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:24:45) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova - Ir saņets iesniegums no privātpersonas par dzīvijamās 

platības piešķiršanu. Gorelova paskaidro, ka pirms gada īres līgums ar šo personu tika izbeigts, 

jo viņš bija izbraucis uz ārzemēm, ilgstoši tur nedzīvoja un bija uzkrājies īres un komunālo 

maksājumu parāds. Dome pieņēma lēmumu par dzīvojamās platības īres līguma izbeigšanu un 

dzīvojamās platības atbrīvošanu. Šobrīd šī persona ir atgriezusies Latvijā un tai nav kur dzīvot,  

tai ir piešķirts trūcīgas mājsaimniecības statuss un viņš lūdz piešķirt dzīvojamo platību.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Inese Jēkabsone, Inese Bērziņa, Liesma Gorelova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 



 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Sociālo lietu komitejas atzinums: Izīrēt personai dzīvojamo platību,  Ķekavas novadā uz 2 

gadiem no līguma noslēgšanas brīža, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

4. 5. Par Ķekavas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības programma 2024. – 

2027.gadam un rīcības plāns 2024. – 2027.gadam apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:32:27) 

Par jautājumu ziņo Astra Antipova – viņa ir Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas 

vadītāja, tāpēc viņas pienākumos ir izstrādāt šo programmu. Programma, sadarbojoties ar 

pārējiem speciālistiem, ir izstrādāta un ir sagatavots arī rīcības plāns, tomēr materiāliem viņa 

nav pievienojusi lēmuma projektu. Antipova informē, ka  Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības 

grupa apsekojusi novada izglītības iestādes, un ir sagatavots kopsavilkums par konstatēto, un  uz 

to pamatojas rīcības plāna punkti. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Inese Jēkabsone, Astra Antipova, Viktorija Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Izslēgt teksta daļu 9 lpp. sākot no "Turpinot Pļavniekkalna skolas jaunās piebūves..." līdz 10 

lpp "Ieviņa" - trešā korpusa jumta pārbūve", 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Virzīt Ķekavas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības programmu 2024. – 

2027.gadam apstiprināšanai domē. Līdz domes sēdei sagatavot lēmumprojektu un pievienot 

sēdes materiāliem, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 



 

 

6. Ziņojums  par esošo situāciju nekustamajā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē  

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:44:17) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko - Nekustamajā īpašumā ir izmitināti 15 ukrainas bēgļi, 

četras ģimenes. 23.jūlijā notika tikšanās ar Labklājības ministrijas pārstāvjiem, un ministrija 

izteica gatavību pieņemt atpakaļ šo ēku, ja pašvaldība neatradīs finansējumu tās uzturēšanai. 

Saņemta informācija no apsaimniekotāja, ka šajā gadā nevarēs uzsākt apkures sezonu, jo katlu 

ekspluatācija ir bīstama un nav iespējams nodrošināt ugusdrošību. Lai risinātu bēgļu izmitināšanu 

pastāv iespēja viņus pārvietot uz citām dzīvojamām telpām, kas izmaksātu nepilnus 44 000 eiro, 

bet pašvaldības budžetā šādi līdzekļi nav paredzēti. Vēl varētu izmitināt ģimenes Mencendarbe 

muižā, bet muižā ir muzejs, bet muzeja un viesnīcas telpas nav nodalītas. Trešais risinājums ir 

remontēt katlu māju, bet tam nepieciešami 10 000 eiro. Šobrīd bēgļi saņēmuši valsts atbalstu 

dzīvošanai 120 dienām, un pēc tam pašvaldībai nav pienākums izmitināt bēgļus. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Inese Jēkabsone, Tatjana Tihoņenko, Viktorija Baire, Elīna 

Rasnace, Indra Priede. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Īpašumu pārvaldei organizēt tikšanos ar Mežvidu ielas 17 iedzīvotajiem, informējot par to 

ar oficiālu vēstuli, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Sagatavot brīdinājuma vēstuli Mežvidu ielas 17, Baldonē, iemītniekiem par dzīvojamās 

platības īres līgumu izbeigšanu līdz š.g.31.oktobrim, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Sēdi slēdz plkst.10:27 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Inese Jēkabsone 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Viktorija Visocka 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


